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ZAPISNIK 

 

sa 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 09. 

svibnja 2019. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 

 

 U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica 

Gradonačelnika, Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, pročelnica 

Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela 

za komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 

Damir Hrvatin, pročelnik upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Darko Saftić, 

pročelnik Upravnog odjela za financije, Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za 

prostorno uređenje i gradnju, Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih 

tijela, Nataša Basanić Čuš, ravnateljica Centra Zdravi grad Poreč, Divna Radola, ravnateljica 

DV Radost Poreč, Elena Uljančić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine- Museo del 

territorio parentino, Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Gordana Lalić, 

direktorica TD Parentium d.o.o. Poreč, Nadija Mendica, direktorica TD Stan d.o.o. Poreč, 

Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, Silvija Deković Starčić, tajnica Sportske 

zajednice Grada Poreča, Nadija Kos, ravnateljica Osnovne škole Poreč, Suzana Poropat 

Božac, ravnateljica Osnovne škole Finida, Milan Laković, direktor Usluge Poreč d.o.o. Poreč, 

Ajna Temimović, stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol i predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 

– Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 

odjelu za opću upravu i gospodarstvo Grada Poreča - Parenzo. 
_._ 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus  otvorio je sjednicu i izvijestio nazočne da 

se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je Gradonačelnika i njegove zamjenike, 

vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, gradskih ustanova i trgovačkih društava i 

ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 
 

 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 12 

od ukupno 17 vijećnika i to: 
 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Kristijan Žužić, 6.Azeglio Picco, 7. Dean Pauletić 8. Dejvid Lakošeljac, 9. Zoran Rabar 

10. Goran Gašparac, 11. Maurizio Zennaro i 12. Mario Ritoša.  
 

 Odsutni su vijećnici:  Dolores Ghersinich, Slavko Fornažar (naknadno se priključio radu 

sjednice), Dražen Prgić, Emanuel Rudan i Mirzet Hasanagić. 
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Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio da se prijeđe na 

utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom. Pozvao je vijećnike da iznesu 

eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, naglasivši da se o istima glasuje bez 

rasprave. 

 

Vijećnik Maurizio Zennaro je predložio da se sa predloženog dnevnog reda skine točka 

14. „Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge ukopa 

pokojnika“, radi dodatne dorade. 

 

 Budući da se više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na glasanje prijedlog 

vijećnika Zennara. 

Nakon glasanja utvrdio je da su ZA prijedlog glasala 2 vijećnika, PROTIV prijedloga 

glasalo je 10 vijećnika, dok SUZDRŽANIH nije bilo, temeljem čega je konstatirao da prijedlog 

nije prihvaćen, većinom glasova nazočnih vijećnika. 

Zatim je stavio na glasanje predloženi dnevni red, nakon čega je konstatirao da je 

većinom glasova, sa 10 glasova ZA, 2 glasa PROTIV i 0 SUZDRŽANIH glasova, za rad 

sjednice utvrđen sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije  

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu 

3. Odluke o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada Poreča-

Parenzo za 2018. godinu u  predškolskom odgoju i obrazovanju, 

obrazovanju, kulturi, sportu i rekreaciji, zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja 

i socijalnoj skrbi 

4. Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

5. Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

6. Odluka o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 

7. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2019. godinu i Projekcija za 

2020. i 2021. godinu 

8. I. Izmjene i dopune Programa javnih potreba za 2019. godinu u predškolskom 

odgoju i obrazovanju, obrazovanju, kulturi, sportu i rekreaciji, zaštiti, očuvanju i 

unapređenju zdravlja i socijalnoj skrbi 

9. I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

10. I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

11. Odluka o zaduženju Grada Poreča-Parenzo za ESIF modernizaciju javne rasvjete 

12. Odluka o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja morskih površina za uzgoj školjkaša u uvali „Soline“ na području Grada 

Poreča 

13. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

parkiranja na uređenim javnim parkiralištima 

14. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

ukopa pokojnika 
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15. Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Poreča-

Parenzo 

16. Rješenja o odbijanju ponude u postupku davanja koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Poreča-Parenzo 

17. Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih 

poslova na području Grada Poreča-Parenzo 

18. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Osnovne škole Finida 

19. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Poreč 

20. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole-Scuola 

elementare italiana „Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo 

21. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Umjetničke škole Poreč 

22. Odluka o umanjenju i obustavi isplate sredstava za redovno godišnje financiranje 

vijećniku Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo izabranom s liste grupe birača 

 

TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

_._ 

 

Predsjednik Vijeća je konstatirao je da se radu sjednice priključio vijećnik Slavko 

Fornažar, tako da je u nastavku sjednice bilo nazočno 13 od  ukupno 17 vijećnika. 
_._ 

 

 

 1. Azeglio Picco postavio je sljedeća pitanja: 
 

 „ 1. Nastavno na natpise u medijima a vezano uz zakonitost Odluke o načinu pružanja 

javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada 

na području grada Poreča molimo da nam se obrazloži osnovanost tih medijskih natpisa. 
 

 2. Zbog učestalih negativnih natpisa i senzacionalističkih izjava po pitanju poduzeća 

Odvodnja (a može se reći i Usluge), s ovog mjesta upućujem direktno pitanje – da li je bilo 

pogodovanja tijekom provedbe postupka nabave za izgradnju uređaja za pročišćavanje 

otpadnih voda? Što je sa daljnjim pružanjem usluga i cijenama istih te hoće li Grad Poreč zbog 

izrečene korekcije zaista u bankrot? Hoće li se morati vraćati novac? 

 

 3. Puno se pričalo oko sklapanja ugovora u vezi dodjele koncesije za gospodarsko 

korištenje luke Marine Poreč, pa me zanima što se oko toga dešava s obzirom na najavljenu 

tužbu? Pitanje je na tu temu na prošloj sjednici Vijeća postavio i kolega Rabar ali s obzirom da 

tada direktor Laković nije bio nazočan, zamolio bih ga da danas informira vijećnike što je od 

svih onih prijetnji tužbama na kraju ispalo? Hoćemo li štititi javni ili privatni interes?  

 

 Direktor Milan Laković, odgovarajući na pitanje vezano za Marinu Poreč podsjetio je  

da je za korištenje Marine Uslugi Poreč istekla koncesija koju je imala još od 1998. godine. Na 

natječaj koji je raspisalo ovo izvršno tijelo javilo se i komunalno poduzeće Usluga Poreč koja 

je do sada uspješno gospodarila lukom, te je po odluci Vijeća ta ponuda ocijenjena kao 

najpovoljnija, bez obzira na upućene kritike i određene insinuacije. Prema raspoloživim 
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informacijama nezadovoljni drugi ponuditelj izjavio je žalbu Ministarstvu mora, prometa i 

infrastrukture, koje je žalbu odbilo i nakon četiri mjeseca ne gospodarenja lukom, nedavno je 

potpisan ugovor temeljem kojeg je Usluga Poreč nesmetano dalje nastavila upravljati istom. Sa 

ostvarenim benefitom alimentirat će se djelatnost zbrinjavanja opada koja je u minusu.  

 Što se tiče zbrinjavanja otpada, komentirao je kako ima puno medijskih istupa i naslova 

o nepravilnostima, cijeni i načinu prikupljanja kućnog otpada, naglasivši da se intenzivno radi 

na edukaciji stanovništva o pravilnom odlaganju i selektiranju otpada, te da nepravilnosti u 

cijeni odvoza otpada nema. Analizom novog sustava gospodarenja otpadom, razrezani iznos 

cijene u odnosu na isto razdoblje prošle godine  je x2, odnosno, indeks za građane je ispod 210.  

 Što se tiče zbrinjavanja otpadnih voda i realizacije velikog EU projekta izgradnje 

sustava odvodnje otpadnih voda rekao je da, bez obzira na to kao će završiti cjelokupna priča 

oko mjera penalizacije od strane Europske komisije, neće doći do povećanja cijene izgradnje 

kao ni bankrota Grada Poreča, a do povećanja cijena doći će tek kod same eksploatacije 

odnosno puštanja u pogon predviđenih postrojenja. Temeljem raznih anonimnih prijava 

provedena je provjera postupka javne bave putem OLAF-a koji nije ništa utvrdio, a od strane 

DG REGIO izdano je rješenje svim gradovima odnosno poduzećima koja vode realizaciju EU 

projekata, o čemu se već u više navrata govorilo na ovom Vijeću. Činjenica je da se radi o vrlo 

zahtjevnom projektu u kojem je Poreč bio jedan od pionira kod samog pristupanja EU. Zajedno 

sa svim ostalim učesnicima pokušava se iznaći rješenje sa državnim tijelima jer neusklađenost 

naših zakona nije krivnja krajnjeg korisnika (a to je u ovom primjeru Odvodnja Poreč), a 

potvrda tome je očitovanje kontrolnih tijela 1 i 2 (Hrvatskih voda i Ministarstva zašite 

okoliša)da nema razloga za korekcije. Također je od velikog značaja i presuda Prekršajnog 

suda u Puli, Stalna služba u Poreču, kojom se Korisnik projekta-Odvodnja Poreč oslobađa od 

optužbe da je počinio prekršaj u postupku javne nabave, odnosno sud je utvrdio kako 

postupanje Korisnika koje se odnosi na prihvaćanje pojašnjenja pojedinih elemenata ponude od 

strane odabrane zajednice ponuditelja nije dovelo do izmjene ponude tijekom postupka 

pregleda i ocjene ponuda te, samim tim, da je korisnik postupao u skladu sa Zakonom o javnoj 

nabavi. 
Na kraju svog izlaganja naglasio je da će se taj projekt završiti bez obzira na 

neutemeljene kritike i „pomoći“ sa raznih strana. 

 

 2. Gordana Šušljik  iznijela je sljedeću inicijativu: 

 

„ Budući da je Poreč grad u kojem je hortikulturno uređenje na visokom nivou, 

predložila bih da se uredi maleni parkić na ulazu u FINA-u. Naime, tamo se nalazi skulptura 

Dušana Đamonje koju je poklonio Gradu pa bi bilo dobro da se to zna i u tom smislu da se do 

same skulpture postavi jedna ploča sa natpisom.“ 

 

 Predsjednik Vijeća je predložio da se inicijativa uputi nadležnom upravnom odjelu. 
  

 (inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-

01/19-01/56 URBROJ: 2167/01-07-19-1)  
 

3. Goran Gašparac  prije postavljanja pitanja zatražio je da mu se omogući  komentar 

na odgovor Gradonačelnika u odnosu a pitanje koje je postavio na prošloj sjednici Gradskog 

vijeća vezano za kaznu odnosno financijsku korekciju koju je odredila EU komisija zbog 

utvrđenih nepravilnosti u postupku javne nabave za Projekt Poreč.  
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Predsjednik Vijeća konstatirao je da za ovu sjednicu nisu pristigli nikakvi odgovori na 

vijećnička pitanja koje bi se moglo komentirati, te je podsjetio vijećnika da je odgovor dobio na 

prošloj sjednici na kojoj je isti već i komentirao.  
Zbog ponovnog inzistiranja vijećnika Gašparca na iznošenju komentara izrekao je 

vijećniku dvije uzastopne opomene uz upozorenje o oduzimanju riječi, te ga je pozvao da 

postavi pitanja za koja se prijavio. 
 

Goran Gašparac izrazio je negodovanje uz komentar kako je zbog takvog postupka 

primoran reći da je Gradonačelnik na prošloj sjednici lagao, te da će obrazloženje svega 

objaviti u novinama. ( Tekst komentara priložen je prilozima ovog zapisnika) 
Nakon toga je postavio sljedeće pitanje: 

 „Na 3. sjednici Gradskog vijeća održanoj 03.08.2017. (na samom početku Vašeg 

gradonačelničkog mandata) postavio sam Vam pitanje jedne naše sugrađanke koja se već 12 

godina nalazi na listi za dodjelu socijalnih stanova Grada Poreča. Pitanje je glasilo ovako: 
 “…hoće li novi IDS-ov gradonačelnik Loris Peršurić biti više socijalno osjetljiv od 

prethodnog IDS-ovog gradonačelnika Edija Štifanića, te kada će započeti sa izgradnjom 

socijalnih stanova za Porečanke i Porečane koji se već godinama nalaze na Listi za dodjelu 

socijalnih stanova, a od dodijele socijalnih stanova za ni jedenog našeg sugrađana sa Liste – 

NIŠTA! Naime naša sugrađanka kaže da joj je prije osam godina bivši IDS-ov gradonačelnik 

Edi Štifanić obećao da će Grad Poreč u roku od godine dana izgraditi socijalne stanove, 

međutim prošlo je punih osam godina a socijalnih stanova i dalje nema, ali postoji Lista i ljudi 

na toj listi koji strpljivo čekaju…” 

 Vaš je odgovor na toj sjednici (izvod iz Zapisnika) glasio ovako: 

 „ Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za pitanje oko socijalnih stanova smatra da 

je Grad Poreč uvijek bio i ostat će izuzetno socijalno osjetljiv, a vjeruje kako i većina 

prisutnih dijeli tako mišljenje. Socijalni stanovi su popunjeni, nema praznih 

stanova, međutim Grad Poreč se za sve svoje socijalne slučajeve itekako brine. Izgradnja 

socijalnih stanova mogla bi biti i tema na ovom Gradskom vijeću prilikom donošenja 

proračuna, ali radi dobivanja detaljnijeg odgovora predložio  je da se na postavljeno pitanje 

odgovori u pisanom obliku.“ 
 Trenutno u našem gradu osobno znam za dvoje naših sugrađana (starih Porečana) koji 

su postali beskućnici i kao takvi nemaju „krov nad glavom“ i snalaze se na razne načine. 

 Budući da je od Vašeg odgovora na moje pitanje sa 3. sjednice Gradskog vijeća do 

danas proteklo skoro dvije godine, kao i da se nalazite na polovici svog mandata i moje pitanje 

glasi:  
 - Kada ćete se kao Gradonačelnik Grada Poreča-Parenzo, konačno, početi baviti 

problemom socijalnih stanova i izgraditi (ili kupiti) stanove za naše sugrađanke i sugrađane 

koji za takvim smještajem imaju nužnu potrebu?“ 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, naglasio je da je na to pitanje već odgovorio na jednoj 

od prethodnih sjednica, te da odgovor i danas glasi isto. Smatra da je oporba takve prijedloge 

mogla predlagati prilikom pripreme proračuna, a jedini mogući izvor financiranja izgradnje 

socijalnih stanova je prodaja gradske imovine. Podsjetio je vijećnika kako je upravo on stalno 

bio, a i danas je, protiv prodaje te imovine. Osobno smatra da gradsku imovinu treba staviti u 

funkciju. Rekao je kako će i ovom prilikom ponoviti tvrdnju da je Grad Poreč jedan od 

socijalno najosjetljivijih gradova u Hrvatskoj. O tome bi se mogao puno govoriti a nazočna je i 

pročelnica nadležnog upravnog odjela koja može prezentirati niz mjera koje Grad provodi u 

domeni socijale i pomoći socijalno ugroženim osobama. Doduše, po zakonu Grad uopće ne bi 

trebao postupati u velikom broju slučajeva, jer bi država putem Centra za socijalnu skrb trebala 



8 

 

potrebitima pružati adekvatnu skrb, koju na žalost ne pruža i zato Grad pomaže kroz svoje 

mjere. Osobno poznaje više sugrađana koji su mu se javili i kojima se nastoji pomoći u 

rješavanju njihovih potreba. Što se tiče dvoje sugrađana beskućnika koje je vijećnik spomenuo 

u svom pitanju, s obzirom da ne zna o kome se radi, zamolio je da im se prenese poziv da dođu 

u Grad i iznesu svoje probleme, nakon čega će im se nastojati pružiti adekvatna pomoć.   
 

 Goran Gašparac, iznoseći repliku prigovorio je Gradonačelniku kako je i na prošloj 

sjednici rekao neistinu da nije bio član povjerenstva za EU Projekt Poreč, pa tako i sada govori 

neistinu da je on rekao da se gradska imovina ne treba prodavati. Naime, on je rekao da se ista 

u 2018. godini  prodavala nezakonito tj. ne u skladu sa zakonskim propisima Republike 

Hrvatske. Nadalje, rekao je da nije govorio o socijalnoj osjetljivosti već o izgradnji ili kupovini 

socijalnih stanova za sugrađane koji na to čekaju već više od 12 godina. Što se tiče osvrta da 

oporba to nije predlagala prilikom donošenja proračuna, rekao je kako oni to niti neće 

predlagati već  ostvariti kad osvoje vlast, a ukoliko gradonačelnik ne zna način na koji može 

izgraditi ili kupiti socijalne stanove, preporučuje mu da se obrati njihovom SDP-ovom 

gradonačelniku u Umagu koji ga u tome može podučiti. 

 

 4. Dejvid Lakošeljac, postavio je sljedeće pitanje: 
  

 „ Vidimo da je ovih dana krenula izgradnja staze kod Doma zdravlja koja će povezivati 

sa centrom grada. Moje pitanje je da li se moglo to možda planirati prije i shodno tomu i 

izvršiti radove do sada? To pitanje vrijedi za sve radove koji se sada izvode po gradu. Da li se 

nešto tu moglo bolje planirati i izvesti?” 
 

 Pročelnik Marino Poropat, odgovorio je kako se na području grada Poreča trenutno 

odvija jako puno građevinskih radova, a jako je malo građevinskih firmi koje su sada voljne 

raditi. Grad je odmah po donošenju proračuna za ovu godinu krenuo početkom godine sa svim 

postupcima javne nabave ovisno o složenosti i vrijednosti investicija. Činjenica je da se za neke 

investicije natječaji ponavljaju i po više od pet puta, uporno se traže potencijalni izvođači, ali se 

na žalost brojni natječaji moraju često poništavati jer na iste ne pristigne niti jedna ponuda. 

Natječaji će se i dalje provoditi. Radi se koliko se stigne na više lokacija, trenutno ima oko 30 

aktivnih gradilišta, a skoro je isto toliko javnih nabava u tijeku. S obzirom da je predsezona u 

tijeku, radi s plan komunalnih aktivnosti koje bi se mogle odvijati tijekom sezone, jer ukoliko 

bi se taj period preskočio, ne bi se uspjelo realizirati planirane aktivnosti do kraja kalendarske 

godine. 
 

 5. Maurizio Zennaro, iznio je sljedeće: 
 

 „ Ja nemam pitanje već jedan prijedlog, tragom pitanja koje je prethodno postavio 

kolega Picco glede zakonitosti ili nezakonitosti novog cjenika zbrinjavanja komunalnog 

otpada. Predlažem Gradonačelniku da pozove DORH i USKOK kako bi izvršili uvid u 

poslovanje USLUGE POREČ d.o.o., ali isključivo DORH i USKOK iz Zagreba jer nam je 

poznato tko sjedi u pravosudnim tijelima Istarske županije. 

 Obrazloženje: Stanje u Poreču je alarmantno. Građani su bijesni zbog novog cjenika 

zbrinjavanja komunalnog otpada. Posljedica toga je odlaganje smeća u šume i po ulicama, a 

turistička sezona samo što nije počela. 

 Osobno sam u suradnji s kolegom iz Živog zida Emanuelom Rudanom organizirao 

prikupljanje potpisa protiv novih cijena zbrinjavanja komunalnog otpada koje su neplative 
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umirovljenicima i socijalno ugroženim osobama. Uz vrlo malo aktivnosti prikupljeno je više od 

1700 potpisa građana. 

 Najužasnije u svemu tome je to što porečki IDS baš briga za mišljenje građana i ne 

poduzima baš ništa povodom tih 1700 potpisa. Ipak, mene plaši da se ne dogodi scenarij kao u 

Ukrajini. Zbog novih cijena zbrinjavanja otpada plašim se da bi građani Poreča mogli 

poludjeti i pobacati sve porečke rukovodeće IDS-ovce točno u one nove kontejnere za smeće 

koje su im nametnuli. 

 Valja podsjetiti da je direktor Usluge Milan Laković, kolokvijalno poznat kao „Mister 

deset posto”, pravomoćno osuđen 2013. godine zbog gospodarskog kriminala ... 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, dva je navrata opomenuo vijećnika Zennara zbog 

vrijeđanja nazočnih osoba, te kako je vijećnik i dalje nastavio s čitanjem svog prijedloga 

zatražio je da prekine s govorom, što vijećnik nije učinio, nakon čega mu je predsjednik oduzeo 

riječ, isključio razglas i prekinuo sjednicu na 5 minuta. 
 

_._ 
 

Sjednica je nastavljena u 19,45 sati 
 

_._ 
 
 

 U nastavku sjednice predsjednik Adriano Jakus zatražio je od vijećnika da se na 

sjednici ponašaju u skladu s odredbama Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo, te je predložio nastavak vijećničkog sata. 

  

 Vijećnik Maurizio Zennaro zatražio je da mu se dozvoli ponovni izlazak za govornicu 

radi pojašnjenja u čemu pri svom izlaganju nije pridržavao Poslovnika, što mu predsjednik nije 

dozvolio. 
 

 6. Eugen Stanissa,  postavio je sljedeće pitanje: 

          

 „ Postavio bih par pitanja koja se odnose na novi šoping centar na Facinki: 

 - radi turističke sezone zanima me imate li informaciju hoće li se radovi dovršiti do 15. 

lipnja? 

 - vidim da se se na gornjoj strani gradi neka cesta pa me zanima da li će se ona spojiti 

na državnu cestu ili nije to u planu? 

 - da li je poznato koliko će se ljudi zaposliti u tom centru, odnosno koji će rezultat biti 

za Poreč u smislu prihoda poreza na dohodak? „ 

 

 Vijećnik Maurizio Zennaro je iz klupe protestirao zbog toga što mu je u međuvremenu 

javljeno da je njegovo izlaganje brisano sa video snimke sjednice, na što ga je predsjedavatelj 

zamolio da se ne dovikuje iz klupe, naglasivši da je direktan prijenos sjednice prekinut u 

trenutku prekida sjednice, te da ništa iz video zapisa nije brisano. 

 Na daljnje inzistiranje vijećnika za izlazak za govornicu, predsjedatelj ga je upozorio da 

je svoje vrijeme već potrošio i zamolio da sjedne na svoje mjesto, kako bi se omogućio 

nesmetani nastavak sjednice, jer će u protivnom biti prisiljen udaljiti ga sa sjednice. 

 Zatim je zamolio Gradonačelnika da odgovori na pitanje vijećnika Stanisse. 

  



10 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, odgovorio je da je, prema dobivenim informacijama od 

strane investitora, za mjesec lipanj naručen tehnički pregled objekta nakon čega bi, krajem 

lipnja ili početkom srpnja, šoping centar trebao započeti s radom. Na jednom dijelu parcele 

planirana izgradnja još nije započela, a očekuje se da bi radovi bi trebali krenuti krajem svibnja 

ili početkom lipnja. 

 Što se tiče ceste iza centra, radi se o izgradnji druge faze ceste koja ima mogućnost 

spoja i na parcelu šoping centra te je dio jedne velike prometnice kroz zonu Facinka, a koja će 

se prema projektima u budućnosti spojiti sa Vukovarskom ulicom.  

 Koliko je poznato u centru će se zaposliti negdje oko 300-400 ljudi i naravno da će se 

time povisiti prihodi koji idu lokalnoj samoupravi. 

  

Goran Gašparac je  ime Kluba vijećnika SDP, HDZ, HNS i nezavisnih vijećnika 

zatražio pauzu. 
 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus odobrio je pauzu od 10 minuta. 
 

_._ 

 

 U nastavku sjednice Maurizio Zennaro je izvijestio da će oporba napustiti sjednicu jer 

smatraju da su načinom vođenja iste prekršene elementarne vrijednosti demokratskih načela tj. 

sloboda govora, mišljenja i izražavanja. Obratio se predsjedniku Vijeća naglasivši kako mu nije 

dao nikakvo objašnjenje zbog čega ga je prekinuo u raspravi, s toga traži očitovanje Odbora za 

Statut i Poslovnik Gradskog vijeća o zakonitosti ove sjednice, odnosno o zakonitosti načina na 

koji je prekinut u govoru. 

_._ 

 

Predsjednik Vijeća je konstatirao je da su vijećnici Maurizio Zennaro, Goran Gašparac 

i Slavko Fornažar napustili sjednicu, tako da je nazočno 10 od ukupno 17 vijećnika.  

Naglasio je da kao predsjednik Vijeća neće i ne može dozvoliti niti jednom vijećniku da 

sa govornice omalovažava i vrijeđa bilo kolege vijećnike ili ostale nazočne. 

Predložio je nastavak sjednice po utvrđenom dnevnom redu. 
_._ 

 

TOČKE 2., 3., 4., 5., i 6. 

 Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. 

godinu 

 Odluke o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada 

Poreča-Parenzo za 2018. godinu u:   

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju,  

- kulturi,  

- sportu i rekreaciji, zaštiti,  

- očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi 

 Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

 Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 
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 Odluka o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 

 

Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. 

godinu i Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu, prezentirao je Darko Saftić, pročelnik 

Upravnog odjela za financije, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio ovog 

zapisnika. 

Prijedloge Odluka o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada 

Poreča-Parenzo u društvenim djelatnostima za 2018. godinu, prezentirala je Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, u skladu s dostavljenim materijalom koji 

čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Prijedloge Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu i Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, prezentirao je Marino Poropat, 

pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini 

sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Nakon otvorene rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Eugen Stanissa, Azeglio Picco, 

Zoran Zulijani, pročelnik Marino Poropat i pročelnica Morena Mičetić Fabić, predsjednik 

Vijeća je stavio na glasanje predložene akte, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

Godišnji izvještaj  

o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu, 

 

O D L U K E  

o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo  

za 2018. godinu u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju, kulturi,  

- sportu i rekreaciji, zaštiti,  

- očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi, 

 

O D L U K U 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture  

za 2018. godinu, 

 

O D L U K U 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture  

za 2018. godinu, 

i 

O D L U K U 

o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
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(Godišnji izvještaj i Odluke priloženi su zapisniku i njegov su sastavni dio). 

 

TOČKE 7., 8., 9. i 10. 

 I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2019. i projekcije za 2020. i 

2021. godinu  
 I.  Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2019. 

godinu u 
- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju,  

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi 

 I.  Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu  
 I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu  

 

Prezentaciju sa detaljnim obrazloženjem prijedloga I. Izmjena i dopuna Proračuna 

Grada Poreča-Parenzo za 2019. i projekcije za 2020. i 2021. godinu, iznio je Darko Saftić, 

pročelnik Upravnog odjela za financije, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini sastavni 

dio ovog zapisnika. 

 

    

 Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 

prezentirala je prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u društvenim 

djelatnostima za 2019. godinu, dok je prijedlog I. Izmjena i dopuna programa građenja 

komunalne infrastrukture za 2019. godinu i I. Izmjena i dopuna Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2019. godinu prezentirao pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav Marino Poropat, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio 

ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim izmjenama i dopunama Proračuna i  

pratećih programa iz domene društvenih djelatnosti i komunalnog sustava. 

  

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Zoran Rabar i Gordana Šušljik, a odgovore su dali 

pročelnici Darko Saftić, Morena Mičetić Fabić i Gradonačelnik. 
 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predložene akte, te je po provedenom 

pojedinačnom glasovanju po svakoj točci, konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 

10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2019. godinu 

i Projekcije za 2020. i 2021. godinu, 

 

I. Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo 

za 2019. godinu u: predškolskom odgoju i obrazovanju, obrazovanju,kulturi, sportu i 

rekreaciji, zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja 

 i socijalnoj skrbi, 

 

I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 
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za 2019. godinu 

i 

I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu 

 

 (I. Izmjene i dopune Proračuna i svih programa priložene su zapisniku i njegov su 

sastavni dio).  

 

TOČKA 11. 

Odluka o zaduženju Grada Poreča-Parenzo  

 

Prijedlog Odluke o zaduženju Grada Poreča-Parenzo za ESIF modernizaciju javne 

rasvjete, prezentirao je Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za financije, u skladu s 

dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 10 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  

o zaduženju Grada Poreča-Parenzo za ESIF modernizaciju javne rasvjete 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

_._ 

 

Predsjedatelj je odredio pauzu u trajanju od 5 minuta. 

_._ 

 

 

TOČKA 12. 

Odluka o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja 

morskih površina za uzgoj školjkaša u uvali „Soline“ na području Grada Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Odluke o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja morskih površina za uzgoj školjkaša u uvali „Soline“ na području 

Grada Poreča –Parenzo prezentirao je pročelnik Đulijano Petrović, u skladu s dostavljenim 

materijalom koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

  

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 10 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
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O D L U K U  

o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja morskih 

površina za uzgoj školjkaša u uvali „Soline“ na području Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 13. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

parkiranja na uređenim javnim parkiralištima 

 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 

usluge parkiranja na uređenim javnim parkiralištima prezentirao je pročelnik Marino Poropat, 

u skladu s dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 10 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 

komunalne usluge parkiranja na uređenim javnim parkiralištima 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

 

TOČKA 14. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 

komunalne usluge ukopa pokojnika 

 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 

usluge ukopa pokojnika prezentirao je pročelnik Marino Poropat, u skladu s dostavljenim 

materijalom koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

  

 U raspravi su sudjelovali predsjednik Vijeća Adrano Jakus i direktor Milan Laković. 
 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, te konstatirao je 

da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 

SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
 

O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 

 komunalne usluge ukopa pokojnika 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
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TOČKA 15. 

Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Poreča-Parenzo 

prezentirao je pročelnik Marino Poropat, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini 

sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 10 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  

o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog 

linijskog prijevoza putnika na području Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKE 16. i 17. 

Rješenja o odbijanju ponude u postupku davanja koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Poreča-Parenzo 

i 

Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova  

na području Grada Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Rješenja o odbijanju ponude u postupku davanja koncesije za obavljanje 

komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Poreča-Parenzo i Odluke o 

davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području 

Grada Poreča-Parenzo, prezentirao je pročelnik Marino Poropat, u skladu s dostavljenim 

materijalom koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim Rješenjima i Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predložena rješenja i odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

RJEŠENJA 

 o odbijanju ponude u postupku davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Poreča-Parenzo 

i 

ODLUKU 

o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova  

na području Grada Poreča-Parenzo 
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(Rješenja i Odluka priloženi su  zapisniku i njegov su sastavni dio). 

 

TOČKE 18., 19., 20. i 21. 

 Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Osnovne škole Finida 

 Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole 

Poreč 

 Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole-

Scuola elementare italiana „Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo                                    

 Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Umjetničke škole 

Poreč 

 

Prijedlog Odluka o davanju suglasnosti na navedene akte Osnovne škole Finida, 

Osnovne škole Poreč, Osnovne škole-Scuola elementare italiana „Bernardo Parentin“ Poreč-

Parenzo i Umjetničke škole Poreč, prezentirala je pročelnica Vesna Kordić, u skladu s 

dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim odlukama. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predložene odluke, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 10 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna  

Statuta Osnovne škole Finida, 

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog  

Statuta Osnovne škole Poreč, 

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog  

Statuta Osnovne škole-Scuola elementare italiana  

„Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo, 

 

i 

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog  

Statuta Umjetničke škole Poreč 

 

(Odluke su priložene  zapisniku i njegov su sastavni dio). 
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TOČKA 22. 

Odluka o umanjenju i obustavi isplate sredstava za redovno godišnje financiranje vijećniku 

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo izabranom s liste grupe birača 

 

Prijedlog Odluke o umanjenju i obustavi isplate sredstava za redovno godišnje 

financiranje vijećniku Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo izabranom s liste grupe birača 

prezentirao je predsjednik Vijeća Adriano Jakus, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini 

sastavni dio ovog zapisnika, nakon čega je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, stavio na glasanje predloženu 

Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 10 glasova ZA, bez 

glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  

o umanjenju i obustavi isplate sredstava za redovno godišnje financiranje vijećniku 

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo izabranom s liste grupe birača  

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

_._ 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima i ostalim 

nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 

 Sjednica je zaključena u 22,00 sata.  

 

  

 

 

Zapisnik vodila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                                Adriano Jakus 
 

 

 

 
  


